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Referat af bestyrelsesmøde d.6/4 2022 
 
Tilstede: Karen, Kristina, Knud, Frederik 
 
1.Status på tagarbejde & ejendommen 
Det går planmæssigt, rigtig fint, og afslutningsdato på arbejdet forventes efter Påske, hvorefter 
stilladset vil blive demonteret hurtigst muligt. Derudover har trappeopgangene d. 7/4, i nr. 13 & 
19, fået opskuret linoleummet. 
 
 
2.Økonomi 
Bestyrelsen har godkendt div. faktura fra perioden siden sidste bestyrelsesmøde uden 
anmærkninger. Derudover er ejendommes 10 års plan blevet revideret og denne vil blive 
gennemgået på generalforsamlingen.  
 
 
3.Forslag om husorden  
Vi har tilrettet vores forslag om ejendommes husordensregler, og disse vil blive præsenteret på 
generalforsamlingen til godkendelse.  
 
4.Gårdlauget  
Vi henstiller til at gårdlauget gennemgår havemøblerne og udskifter evt. ødelagte møbler. 
Derudover er bestyrelsen kommet med en indstilling til lauget omkring opførelsen af det nye 
cykel/containerskur (foran positiv), som skal op til revidering som selvstændigt punkt til 
gårdlaugets generalforsamling den 4. Maj.  
 


